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Protokoll 
Beslutande organ Kommunala handikapprådet 

Mötesdatum 2024-06-24 

Tid 16.00–16.45 

Plats Forum, Västra Långgatan 2 

Närvarande Se nästa sida. 

Paragrafer 5-9 

Justeringens plats och tid Nibblesbackevägen 17, 2024-06-28 

Sekreterare 

Sandra Eriksson 

Ordförande 

Per Ågren 

 

Justerare  

                    Ann-Margret Persson 
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Ordinarie Per Ågren (S), Ordförande, Kommunstyrelsen 

Ritva Sjöholm (S), Samhällsbyggnadsnämnden 

Samuel Gustavsson (SD), tjänstgörande ersättare förLena Vilhelmsson (S), 

Utbildningsnämnden 

Rachel Kituza (S), tjänstgörande ersättare för Örjan Lindvall (S), Kultur- och 

fritidsnämnden 

Yvonne Blücher Svensson (V), Vård- och omsorgsnämnden 

Ann-Marie Lundin (S), Social- och arbetsmarknadsnämnden 

Lars Elgh, DHR 

Ann-Margret Persson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

 Sture Kautto, Hjärt- och lungsjukas förening i KAK 

 

Ersättare Agneta Sellholm (M), Samhällsbyggnadsnämnden 

Karolina Lindkvist (SD), Vård- och omsorgsnämnden 

 Sofia Ohlsson (VF), Social- och arbetsmarknadsnämnden 

 Hannu Pikki, DHR 

 Gösta Fredriksson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

 

 

 

Övriga deltagande Annasarah Pavasson, förvaltningschef 

Sandra Eriksson, nämndsekreterare 
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§ 5 Val av protokolljusterare 

Beslut 

• Kommunala handikapprådet utser Ann-Margret Persson att justera dagens 

protokoll 

Förslag till beslut 

• Kommunala handikapprådet utser Ann-Margret Persson att justera dagens 

protokoll  
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§ 6 Fastställande av ärendelista 

Beslut 

• ärendelistan fastställs. 

Förslag till beslut 

• ärendelistan fastställs.  
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§ 7 Trygghet i centrum 
 

Ärendet utgår från dagordningen och flyttas till kommande sammanträde den 26 

augusti.  
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§ 8 Frågor från kommunala handikapprådets 
förmöte 2024-05-06 

Beslut 

• att notera informationen 

Ärendebeskrivning 

1. Hur går det med upphandlingen av flexlinjen samt färdtjänsten? Har man 

då även tagit synpunkterna i beaktning som vi tidigare har framfört i detta 

ärende? 

 

Ordförande svarar att enligt gällande avtal finns ett specialfordon med 7 

sittplatser. Till pågående upphandling har synpunkterna framförts, 

däribland önskemål om ett lågt insteg. Ordförande återkommer med mer 

information när upphandlingen är klar. 

 

Gösta Fredriksson berättar att två fallolyckor har inträffat och de 

drabbade har inte fått någon återkoppling från vare sig åkeriet eller 

kommunen. Ordförande tar med frågan till VME för att se hur det 

fungerar med anmälningar och återkoppling. 

 

 

2. Hur går det med bankerna och dess bankomater för uttag och insättning? 

Har det skickats någon skrivelse från handikapprådet? 

 

En skrivelse har skickats till Nordea, Sparbanken och Handelsbanken 

samt en till Bankomat AB. 

 

Gösta Fredriksson berättar att PostNord har tagit bort ett flertal gula 

postlådor, bland annat på Tunadal, och frågar om de har varit i kontakt 

med kommunen innan nedtagning. Ordförande tar med sig frågan. 
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3. Vad det gäller uteserveringarna Fallo och Bishop Arms så kan det påpekas 

att det är för trångt att passera här om man har ett funktionshinder och 

använder sitt hjälpmedel för att ta sig fram. Det föreskrivna avståndet på 

1,5 meter, serveringens inhägnad fram till trottoarkanten, efterlevs inte. 

 

Cecilia Lord, trafikenheten, kan inte närvara på sammanträdet men svarar 

att de har varit på plats hos Fallo och bett dem flytta på sin uteservering. 

Återkomma till Cecilia om det dyker upp någon mer uteservering som är 

svår att passera. 

 

Hannu Pikki framför att det fortfarande är svårt att ta sig förbi vid Fallo 

om man använder permobil. 

 
 

4. Vad det gäller Å-promenaden från parkeringen på Östra Långgatan så bör 

man se över om det är möjligt att asfaltera sträckan fram till bron för att 

undvika ojämnheter i marken som det nu lätt blir när man fyller på med 

sand där man anser att det är nödvändigt, för sanden har en tendens att 

sjunka undan. 

 

Svar från Joshua Bender, VME: 

Vi tackar för synpunkten. Vi skriver in det som ett önskemål som kan vara 

ett förslag till äskande om investeringsmedel i framtiden. 

 

Hannu Pikki berättar att han har varit i kontakt med VME ett flertal 

gånger angående detta men att det inte har hänt något mer. Det är stora 

ojämnheter i marken och risken är stor att man tippar omkull med 

permobilen. 

 

 

Förslag till beslut 

• notera informationen  
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§ 9 Övrigt 
Förvaltningschef berättar att det ser mycket bra ut gällande vikarier inför 

sommaren och att enhetscheferna känner sig lugna. 

Lars Elgh meddelar svårigheter med att ta sig in på Forum då dörrarna snabbt går 

igen och mattan, mellan dörrarna, gör att det går trögt att ta sig fram om man 

kommer med rullstol. Synpunkten vidarebefordras till personalen på Forum. 

Sture Kautto berättar att han är mycket stolt över Ekliden och den fina och 

trevliga personalen som arbetar där. 

Gösta Fredriksson lyfter frågan gällande elsparkcyklar och vilka regler som gäller i 

centrum. Ordförande tar med sig frågan. 

Ordförande berättar att arbetet pågår med att se över om Kommunala 

handikapprådet ska förläggas under kommunstyrelsen efter årsskiftet. 

Återkommer med mer information längre fram. 


